
PROTOK6L NR XXXV/l3

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 30 kwietnia 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1500 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady powital zaproszonych radnych oraz Burmistrza M. Piszczka.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 18 radnych i orzeld,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal,
Przewodniczqcy Rady zglosil kandydaturE radnego M. Zygana na sekretarza obrad

XXXV sesji Rady Miejskiej.
Radny M. Zygan wyrazil zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod giosowanie kandydaturg radnego M. Zygana

na sekretarza obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydaturq radnego - 18 glos6w

Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo siq- 0 glosdw

Rada Mieiska w Jedrze-iowie jednoeloSnie wvbrala radneeo M. Zysana na seketarza
obrad XXXV sesii Rady Miejskiej w Jedrzeiowie.

Przewodnicz4cy odczytal porzqdek obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:
1. Otwarcie obrad.
2. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
3. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognory

Finansowej Miasta i Gminy Jpdrzej6w na lata 2013 -2023.
4. Zamknipcie obrad.

Rada Miejska w Jedrzejowie przyiela porzadek obrad. uwas nie zeloszono.
Ad.2
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Bumistrz M. Piszczek poinformowal, 2e zmiany w budZecie zwiqzane se z preumowq

na zadanie ujEte w wieloletniej prognozie. Zadafie przeniesione zostaje z zalqcznika nr 1
,,Roczne zadania inwestycyjne pn. Rewitalizacja terenu wok6l zalewu i przyleglych obszar6w
rekeacyjnych w Jqdrzejowie - strefa 2" i ujgte w wieloletniej prognozie w zalqczniku rn 2.

Radny Z. Adamczyk zwr6cil siQ do Burmistrza z zapytaniem czy to zadanie jest tak
wazne dla gminy. Radny zwr6cil uwagg na potrzeby remontu dr6g, na kt6re brakuje Srodk6w
w budzecie.

Burmistrz M. Piszczek przypomnial, iz zlozyli{my wniosek na powyzsze zadanie.
Przyznano kwotg 3 mln 300 tys. zlotych. To zadanie ma na celu uporz4dkowanie parku
na ul. Sw. Barbary. Burmistrz podkreSlil, i2 jest to decyzja rady. W tej lub przyszlej kadencji
sprawa z pewno5ci4wr6ci, tylko nie bEdziemy mogli pozyska6 Srodk6w z zewnqtu..Zdaniem
Burmistrza nalezy to wykona6. Wipkszodi projekt6w, kt6re sq realizowane to proj ekty
zewngtrzne - powiedzial Burmistrz M. Piszczek.

Radny K. Michalski zapytaL o wysoko66 wkladu wlasnego po stronie Gminy JEdrzej6w.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz jest to kwota rzgdu 2 mln zlotych. Burmistrz

przypomnial o czekaj4cych gminE innych inwestycjach ti. rcwitalizacja rynku, kwestia
przejgcia drogi wojew6dzkiej na Kazimierzg. Burmishz dodal, ze je6li uchwala nie zostanie
podjEta nie bgdzie m6gl podpisa6 preumowy.



Radny W. Kgdra zapytal, na czym bgdzie polegala rewitalizacja parku.
Burmistrz M. Piszczek wyj aSnil, i2 jest to wybudowanie nowego parku + skape park.
Wedlug radnego A. Czajora ogrodzenie parku nie jest najlepszym rozwiqzaniem.
Burmistrz przypomnial sytuacje, jakie mialy miejsce na parku 700 - lecia oraz nad

zalewem przed zaloheniem ogrodzenia i monitoringu.
Radny K. Michalski poruszyl kwestig zwodociqgowania gminy i problemy

mieszkaniowe, z jakimi boryka sig gmina. BieZqcych problem6w, kt6re naleZaloby zalatwiae
jest duZo, na to brakuje Srodk6w - powiedzial radny. Radny dodaL, i2 2 mln zlotych to duze
pieni4dze, kt6re moglyby byt przeznaczone na realizacjg bieZ4cych waZnych zadari. Radny
powiedzial, iz ma dylemat i jest przeciwny tej inwestycji.

Bumistrz M. Piszczek podkreSlil, iz priorytety inwestycyjne ustala wsp6lnie z radq
rozmawia o potrzebnych inwestycjach w poszczeg6lnych solectwach. Burmistrz dodal, i2 jest
za inwestycj4 je6li faktycznie jest ona konieczna, ale nie w syuacji, kiedy chodzi
o wybudowanie drogi do jednej posesji lub polqczenia dw6ch solectw, do kt6rych jest dojazd
tylko nieco wydluZony. Przypomnial, iZ gmina pozyskuje Srodki z zewnqlrz na budowp dr6g
oraz 2e Rada Miej ska w 2007 roku wzigla na siebie zobowi4zanie przyjmujqc programy
rewitalizacji. Uchwaly zostaly przyjpte i obowi4zuj4 ka4d4 nastgpn4 radg. Wskazano wtedy
Irzy obszary rewitalizacji: zalew, kompleks na ul. Sw. Barbary obszary za strzelnic4
Burmistrz wyjaSnil, i2 mamy rczetwy na inwestycje na przyszlo3i. MySlimy o schetyn6wkach,
r6wnie2 o kolejnych inwestycjach realizowanych na terenach wiejskich - powiedzial
Burmistrz M. Piszczek

Burmistrz odni6sl sip r6wnie2 do kwestii wodoci4g6w m6wi4c, i2 chcialby
przygotowad projekty, aby byi gotowym na nowy okres aplikowania wniosk6w. Bumistrz
przypomnial, i2 18 solectw jest zwodoci4gowanych i dodal, 2e nie wszystkie zostan4
zwodoci4gowane. Burmistrz, jako przyklad podal wieS Wolica gdzie podl4czylo siE kilka
gospodarstw. Burmistrz odni6sl siE r6wnie2 do spraw mieszkaniowych, m6wiqc, i2 gmina ma
obowiqzek zabezpieczy6 lokale socjalne, sprawy mieszkaniowe generujq ogromne koszty.

Radny Z. Adamczyk powiedzial, iz nie bylby przeciwny tej inwestycji, ale nie ma
zachowanej proporcji pomigdzy realizacjq inwestycji na wsi a w mieScie. Wedlug radnego
park nie jest priorytetem dla gminy.

Burmistrz M. Piszczek powiedzial, i2 rada wyrazi swoje zdanie poprzez glosowanie nad
projektem uchwaly.

Przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusjg.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl.tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo ludzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w bud2ecie

miasta i gminy na 2013 rok nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

- 13 glosdw
- 3 glosy
- 2 glosy

/Uchwala nr XXXV/315/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.3
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytair nie zgloszono.
Wiceprzewodniczeca Rady M. Baranska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzia| 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w zmiany uchwaly w sprawie

Wieloletniej Prognory Finansowej Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata 2013 - 2023 roku
nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Za - 14 slos6w
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- 0 glos6w
Wstrrymalo sip 5 glos6w
/Uchwala nr XXXV/316/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.4
Przewodnicz4cy Rady zamkn4l obrady XXXV sesji Rady Miej skiej w JEdrzejowie

Zalqczniki:
1. Lista obecnoici.
2. Uclwaly Rady Miejskiej podjqte na X)(XV sesji Rady

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

mgr Pawel

Miejskiej.

o godz. 15ao'


